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Dr. Szili Katalip
az Országgyűlés Eln+6ke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony,!

,,Mi történik az egeszsragagyben9- címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr . Molnár Lajos egészségügyi miniszterhez. A kérdésre a választ Irásbwkérem .

Tisztelt Miniszter úr!

2006- október 13-án a kormány benyújtotta a VI037. sz..ámú törvényjavaslatot a biztonságos
és gazdaságos gyógyszer- és gyógyászati seg Cleszkáz-ellátás, valamint a
gyógyszerforgalmazás általános szabálynírál .
Nagy terjedelmű, komoly jelemírségű jogszabályról van szó, ehhez képest érdemi egyeztetés
nem tőrtért a szakmai szervezetekkel .

Ennek ellenére Miniszter úr 2006, október 24-én azt állította a Parlamentben MíkoIa István
képvíseló ür kémlésére válaszolva, hogy „ . ., a tórvényj4-Pasiatokat kivétet néfkül és csakis
szakmai egyeztetések után, tc bb száz szakmai egycztelé+s z40n a minisztérium . . . " készítette.
A válasz elhangzása után tbbb szakmai szervezet keresett meg, hogy érdemi egyeztetésre nem
kérőit sor.

Kérdezem Tisztelt Miniszter úr :

1 . A törvénytervezet készítése sorári mely Sz8lartai szervezetekkel egyeztettek?
2. Szíveskedjen megküldeni azon szervezetek névsorát, melyekkel értekeztek a tervezet

készítését megelő2óen!
3. Kérem, tájékoztasson az egyeztetek eredményeiről!

Varom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2006 . ooktóber 26.

Dr. Schneczí Gabriella
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

OGY KTK

'06 10/26 16 :21

w fl,'&v&á1ág0

Im-n~m,ruám. k4,,w2
1~rlcaz t 2006 OKT 2 6.

Kérdés

TX/RX NO . 2405

	

Poi

Q001


	page 1

